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	摘要(中)	面對 ODM 廠的競爭激烈以及處於獲利漸薄的年代，新產品的開發與推出市場進行量產的速度也越來越快，如何有效掌控從構想、採購、打樣、試作到量產，建立企業與顧客需求的合作發展，變成各家廠商脫穎而出的關鍵。


　　伺服器產業於前年（2009）的出貨量預期將達771.7萬台，而台灣伺服器系統出貨量約占全球伺服器產量的35.4%。除了金融海嘯造成的餘波之外，面對雲端運算（Cloud Computing）的衝擊下，預料未來的設計製造整合服務（Design and Manufacturing Service，DMS）將會取代電子製造專業服務（Electronic Manufacturing Service，EMS），進而從『成本』導向延伸至『設計』導向。


本研究目標為應用品質機能展開（Quality Function Deployment）去評估、改善並試圖從專案構想、計畫、研發設計、階段性試作至量產之間提出一種最適化的流程，以提升開發效率及避免試作產生過量的報廢樣品。



	摘要(英)	The face of fierce competition, as well as ODM factories in the era of meager profits, new product development and introduction of market volume production speed is faster and faster, how to effectively control from conception, procurement, sampling, testing until mass production, set up an enterprise development of cooperation with the customer needs to become a key differentiate from various manufacturers.


　　Server industry the year before last (2009) shipments expected to reach 7.717 million units, while shipments in the Taiwan server systems account for about 35.4% of the world’s production servers. In addition to the fallout caused by the financial tsunami, the face of cloud computing under the impact of expexted future Design and Manufacturing Services will replace with Electronic Manufacturing Services, then from cost-oriented extension to the design-oriented.


Objective of this study was the application Quality Function Deployment to estimate and improve onto project concept, planning, research and design, some phase of stage to the mass production,  to the optimization process and to enhance development efficiency and to avoid trial for an excessive amount of scrap generated samples.
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